
 

Notulen MR-vergadering 02 december 2024 @ 19.00 teamkamer  (maximale eindttijd 20.30) 
Aanwezig: Luciënne, Danny, Ivar (OMR), Eva (voorzitter), Charlotte, Simone (PMR), Marijke (directie) 
Verslag/notulen: Lucienne 

Onderwerp Doel Notulen Tijd 

Opening & 
vaststellen 
notulen laatste 
vergadering 

Zie onderwerp Op de notulen van de laatste vergadering geen verdere feedback 
ontvangen, notulen vastgesteld. 
 
Marijke gaat weg van de Trimaran en gaat vanaf 31 januari naar 
het KIM om daar een nieuwe uitdaging aan te gaan. Marian 
Nuchelmans neemt tijdelijk waar. De route van het proces om 
iemand opnieuw aan te stellen is uitgelegd, ook de rol van de MR 
hierin. 
Team is op de hoogte, Marijke vertelt het op dinsdag bij alle 
klassen en daarna zal er een kwieb berichtje uit gaan voor de 
ouders. 

19.00 

Mededelingen 
vanuit directie en 
gelegenheid tot 
vragen stellen 

 ARBO ronde: Ivar en Marijke plannen in januari een ARBO ronde 
in. Marian kan mogelijk ook meelopen om te kijken of alles nog 
goed is. 
 
Proces Begroting: Begrotingsgesprekken zijn in volle gang. 
Inkomsten en uitgaven voor volgend jaar zijn bekend. Dit is 
afgestemd op de formatie voor volgend jaar. Aanvraag is gedaan 
voor compensatie voor het pand. Het pand neemt veel kosten in 
beslag, omdat het een groot pand is met relatief weinig kinderen. 
Marijke wil alles graag goed overdragen, dus zet bovenstaande 
ook op papier. 
 
Ditzelfde geldt voor de functie van brugfunctionaris. Hier is geen 
functieprofiel van. Marijke gaat dit allemaal nog goed op papier 
zetten, zodat de overdracht hiervan goed kan plaatsvinden. 

19:30 

Terugblik 
Studiedag 

OMR krijgt helder 
mbt recente 
studiedag. 

Trimaran is op studiedag geweest. Zij zijn bij andere Sarkon 
scholen op bezoek geweest terwijl zij les gaven. Simone is gestart 
op de Windwijzer in de onderbouw, omdat ze daar 
groepsdoorbrekend werken is. Bij de Hofstee zijn de LIST lessen 
bekeken en daarvan de leermomenten eruit gehaald. 
 
Charlotte en Eva zijn bij de Windwijzer geweest voor inclusief 
onderwijs, dit was een presentatie, waarin ze ook uitlegden hoe ze 
het ondersteuningspersoneel inzetten. 
Eva is in de middag bij de Vlieberg wezen kijken bij het thematisch 
werken.  
 
Marijke is zelf ook naar een school geweest. Zij heeft vooral 
thematisch werken bekeken. Dit biedt doelmatig werken wat 
verschilt van het thematisch werken van de Trimaran.  
 
Thematisch werken staat voor de Trimaran op de agenda.  

19:45 

Formatie MR is op de 
hoogte van stand 
van zaken. 

Vacature zwangerschapsverlof Manon staat open, 15 maart met 
verlof en start volgend schooljaar weer. Bestuur kijkt mee naar 
een oplossing, er komen mogelijk wat schuivingen aan met 
mensen waarvan de opdracht elders eindigt. Dit is nog even in 
afwachting. 
 
Groep 7 een dag thuis, Groep 6 ook een dag thuis vanwege ziekte 
Manon. Lisa en Astrid hebben veel opgevangen in groep 6. 

20.00 

Tussenevaluatie 
Strategisch 
jaarplan 

 Taal Actief 5 voor spelling en taal. Deze methode loopt en 
bekeken is of er hiaten zijn. Op dit moment loopt dit goed. Er is 
gevraagd wat er momenteel per groep loopt als het gaat om 

20.10 



leestekens. 
Collegiale consultaties geldt ook voor LIST.  
LIST loopt al een aantal jaar, dit is een kwestie van borgen.  
In de kinderboekenweek wordt een ruilweek met boeken 
georganiseerd. 
PLG toekomstgericht onderwijs; we willen graag bij andere 
scholen kijken om te onderzoeken wat past bij deze school qua 
nieuwe methodes. 
 
Engels: Leveringsproblemen. In november is dit programma pas 
geleverd. 
 
Burgerschap: Onderdeel waar de inspectie naar kijkt. 
Burgerschap is breed, hoe toets je dit dan en toon je vorderingen 
aan. Sarkon gaat op alle scholen een 0 meting doen, hierdoor 
krijg je te horen in hoeverre de school hier al gevorderd in is en 
welke actiepunten er nog liggen. 
 
Jonge kind� Groepsdoorbrekend werken, groep 1, groep 2 en 
groep 3 apart (dit lukt alleen met hulp van extra leerkracht dat 
uur). 
 
Kanjertraining: Hoe kun je in de bovenbouw omgaan met 
prikkelverwerking. Er is een slogan per klas en hierop kun je dan 
met je klas werken aan je groepsdoel. 
 
Er zijn Anti-pest coördinatoren en Sanne en Petra gaan 
gedragsexperts opleiding starten. Dit om uiteindelijk te kunnen 
adviseren als het gaat om vervelend gedrag in de klas. 
 
Rapportfolio: Er komt voorlopig nog geen sportfolio, maar het 
onderdeel sport en bewegen wordt wel anders ingevuld. 
 
Gesprekkencyclus 2.0: sommige collega’s nieuw doel, sommige 
behouden hun oude doel. Er zijn weer nieuwe groepen gevormd. 

Rondvraag Vragen stellen ter 
verduidelijking 

Hoe bevalt een groep 2-3: De klas is anders ingericht, de ruimte is 
anders. Er is nu meer rust in de klas. 
 

 

 


